
Zápis ze schůze Komise pro kulturu a školství při Radě 

obce Dobrá z 30. října 

 

Omluveni: Eliška Turková, Petra Sekaninová, Jiří Poljak 

Přítomní: Petr Pastva, Petr Salamon, Magda Otčenášková, Šárka Romanidisová, Markéta 

Skarková, Květoslava Řízková, Jana Duxová, Petr Mališ, Barbora Vláčilová, Jan Marenčák,  

 

1. Uplynulé akce kulturní komise 

Ferda Mravenec  

• cena 17 tisíc, na vstupném se vybralo 1690 korun, přišlo 29 dětí a 12 dospělých 

• plakáty po Dobré vyvěšeny, nebyly v ZŠ a v MŠ - prosíme proto vedení obce, aby to příště 

pohlídali 

• také je třeba, aby byly k dispozici plakáty na vyvěšení před vstupem do sálu před konáním 

akce, nejvhodnější je vyvěšení plakátů ve stojanu před vstupem 

 

divadelní zájezd Oliver! 

• 40 lidí,  

• líbilo se to, někteří byli nadšení 

• nabízíme dovoz a odvoz, za námi nabízenou cenu by se tam člověk většinou nedostal,  

• na bus doplácíme 6 tisíc, příště možná navýšit cenu pro občany z 230 na 300 ať 

nedoplácíme tolik 

Usnesení: Členové komise pro kulturu a školství schvalují zhodnocení výše uplynulých akcí a 

žádají vedení obce o zajištění důslednější propagace v ZŠ, MŠ a před sálem v den konání obce.. 

Hlasování: 10/0/0 

 

2. Koncert Michala Horáka – 4. listopadu 

• plakát  nebyl vyvěšen v ZŠ, 

• minulý týden prodáno jen 80 ze 180 lístků 

• po stranách by mohly by barové stolky 

• bude autogramiáda, lidé mohou chtít zůstat déle,   

• zaplacena reklama přes Kulturu FM, sociální sítě, plakáty visí na dvaceti místech po 

Frýdku-Místku 

• sraz v 15:30 na místě, kapela se štábem příjezd ve čtyři, je třeba mít připraven sál 

•  

• Petr Mališ, Jan Marenčák a Jiří Poljak – výčep, druhý bar – Jiří Poljak zajistí bečky (2x15 l 

dvanáctky) a výčep, který má být připraven s předstihem 

• Petr Mališ poskytne informace o občerstvení dostupném ve skladu 

• Eliška Turková, Šárka Romanidisová, Květoslava Řízková – hlavní bar, -nealko(nakoupit ať 

se to nedává do sklenice, pár 2 dcl skleniček) víno, pivo(skleničky) káva čaj (hrnky) tyčinky, 

Barbora Vláčilová vezme svůj kávovar na kapsle a kapsle  

• Markéta Skarková, Barbora Vláčilová – vstup 

• Petr Salamon, Petr Mališ, Jiří Poljak - nošení beden 

• Markéta Skarková zajistí backstage - zadní salónek, který bude sloužit jako šatna pro 

Michala Horáka a kapelu,  

• šatna bude pro posluchače 

• Jiří Poljak – zajistí večeři pro vystupující, zajistí teplé jídlo  

 

• Michal Horák má seznam požadavků, které požaduje po organizátorech 

• dva čisté ručníky a jedno velké zrcadlo – zajistí Petr Mališ nebo Markéta Skarková, 



• 8 míst pro osobní hosty MH,  

• místo pro CD trika apod. před vstupem do kuchyně –připravit stůl, světlo a přívod elektřiny  

• 2 pomocníci určeni pouze pro pomoc a technikům- kapele 

• tip pro příště: vstupenky prodávat přes ticketportál-pro mladší generace je tento prodej 

pohodlnější 

 

usnesení: Komise pro kulturu a školství žádá vedení obce, aby pomohlo vyřešit problém vstupu do 

kuchyně pro kuchyňské vybavení. Zda by komise nemohla mít vlastní klíček od kuchyně a svou 

vlastní jednu skříňku, která by byla vybavena nezbytným nádobím v definovaném množství. 

Komise pro kulturu a školství žádá vedení obce, aby po stranách do zkosených prostor nechali dát 

3, 4 barové stolíky. 

Hlasování: 10/0/0 

 

3. tančírna – 25. listopadu 

• DJ si domlouvá taneční mistr, akci má na starost Jirka Poljak, Jan Marenčák tam nebude,  

• Barbora Vláčilová – vytvoří vstupenky do 5. listopadu 

• kdo bude kde, na příští schůzi si to Jiří Poljak rozdělí  

• dva do baru na výčep 

• účast celkem šesti lidí: Petr Mališ, Bára Vláčilová, Květa Řízková, ? Možná Eliška Turková, 

možná Petra Sekaninová ? 

• je to podobný formát jako ples, tanec a prodej alkoholu a nealka, něčeho slaného 

• budou tancovat páry, které se to učily, něco jako závěrečná, něco jako Kateřinská zábava, 

bez kulturní vložky nebo soutěže o ceny 

Usnesení: 

Členové komise pro kulturu a školství berou v potaz organizační informace o dvou následujících 

akcích 

Hlasování: 10/0/0 

 

4. Akce na začátku prosince 

výstava obrazů – 2. - 3. prosince 

• více na další komisi, kdy budeme vědět více, akci řídí Petr Mališ 

 

rozsvěcování vánočního stromu – 3. prosince 

• Jan Marenčák představil předběžný harmonogram akce (kvůli plakátu),  možná se s časy 

bude lehce hýbat 

• vystoupí interpretka Adéla Křivánková (domluvila Ludmila Baranová), doplní MŠ, ZŠ a 

chrámový sbor, bude vystupovat po rozsvěcení,  

• detailně až pří příští schůzi, harmonogram se řeší nyní kvůli plakátu 

• bude to stejně jako loni, na parkovišti 

• Naše komise bude mít svůj stánek, kde bude vybírat vánoční přáníčka od dětí, ta budou 

věnovaná seniorům z obce 

• Ludmila Baranová navrhuje, aby každé dítě dostalo dáreček za to, že vytvořilo přáníčka 

• každé vystupující dítě dostane žeton na párek v rohlíku a na pitíčko, k vyzvednutí taktéž ve 

stánku kulturní komise 

• kytky pro vystupující- Markéta Skarková 

• Barbora Vláčilová má knížečku s adventními příběhy, možná menší odměna pro ni za 

vytvoření 

Usnesení: Členové komise pro kulturu a školství byli seznámeni s organizačními záležitostmi akce 

Rozsvěcování vánočního stromu.  

Hlasování: 10/0/0 

 



6. Další schůze Komise pro kulturu a školství 

Usnesení: Další schůze komise se bude konat ve středu 15. listopadu. Kvůli Rozsvěcování 

Vánočního stromku a Výstavě obrazů tam musí být Jiří Poljak s s Petrem Mališem. Schůze bude v 

17:30 v Hasičárně. 

Hlasování: 10/0/0 

 

7. Harmonogram akcí na další rok - 

• Jan Marenčák je spokojen se zájmem o divadelní zájezdy, dva nebo tři zůstanou,  

• Přidána taneční zábava v červnu  

• Markéta Jedličková dala tip na pána, který se zabývá dezinformacemi a bezpečím na 

internetu (nebezpečí dost vysoké), nic takového tady nebylo 

• všechno ostatní zůstalo 

• přednáška Ústavu pro studium totalitních režimů, přednášky platí stát, o tématu by se mělo 

mluvit a měli bychom ho mít na paměti 

• schválený harmonogram neznamená že se nic nedá měnit 

• snaha o dvě, vyjímečně tři akce za měsíc 

• v dubnu nemusí být koncert, může být třeba divadlo apod.  

Usnesení: Komise souhlasí s navrženým harmonogramem a rozpočtem na rok 2024.  

Hlasování: 10/0/0 

 

8. Různé: 

• Ondřej Gryžboň (pracuje pro MSK kraj, člen komise pro sport): tip na dotaci, kterou dává 

kraj pro sport i pro kulturu a můžeme ji využít v Dobré, podání do konce letošního roku 

• novým členem komise bude Bára Gryžboňová 

• Jan Marenčák pošle návrh odměň k vyjádření se, je to třeba do konce listopadu 

 

  

Usnesení: Komise pro kulturu a školství žádá Radu a následně zastupitelstvo o schválení 

prodloužení nočního klidu na červnovou letní taneční zábavu. 

Hlasování: 10/0/0 


